

Title (en)

Container with closure.

Title (de)

Behälter mit Verschluss.

Title (fr)

Récipient avec obturateur.

Publication

EP 0016475 A1 19801001 (DE)

Application

EP 80101539 A 19800324

Priority

AT 225379 A 19790327

Abstract (en)

The container, in the form of a prism (2), which can be gripped with one hand, for liquids, for example shoe cream, contains a sponge (13) in its discharge orifice (11) which can be closed by means of a screw cap (15) and which lies in a plane essentially parallel to the longitudinal axis of the container. To facilitate the filling of the container (2) and the required displacement of air, the container (2) consists of a bottle-type part (2) and a head part (4) which is connected to the former part in a fluid-tight manner and which exhibits the discharge orifice. The bottle-type part (2) is produced by the blowing process. The head part (4) is an injection moulded product. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Behälter in Form eines mit einer Hand umfaßbaren Prismas (2) für Flüssigkeiten, beispielsweise Schuhlotions, enthält in seiner vermittels Schraubkappe (15) verschließbaren Ausgabemündung (11), welche in einer zur Behälterlängssachse im wesentlichen parallelen Ebene liegt, einen Schwamm (13). Zur Erleichterung des Füllens des Behälters (2) und des dabei erforderlichen Entweichens der Luft besteht der Behälter (2) aus einem flaschenartigen Teil (2) und einem mit diesem flüssigkeitsdicht verbundenen, die Ausgabemündung aufweisenden Kopfteil (4). Der flaschenartige Teil (2) wird im Blasverfahren hergestellt. Das Kopfteil (4) ist ein Spritzgrußartikel.

IPC 1-7

B65D 47/42; B65D 41/18

IPC 8 full level

B65D 41/18 (2006.01); B65D 47/12 (2006.01); B65D 47/42 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 41/185 (2013.01); B65D 47/122 (2013.01); B65D 47/42 (2013.01)

Citation (search report)

- AT 304290 B 19721227 - ERNST FEICHTINGER DIPL KFM ING
- US 3390941 A 19680702 - WOLFGANG WEBER
- CH 70592 A 19151001 - STEINER FILS HENRI [CH]
- US 2827650 A 19580325 - ELLIOTT MORRILL, et al
- US 3261515 A 19660719 - LUEDTKE WARREN J

Cited by

WO2015079371A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0016475 A1 19801001; AT 362998 B 19810625; AT A225379 A 19801115; BR 8001826 A 19801118; ZA 801747 B 19810225

DOCDB simple family (application)

EP 80101539 A 19800324; AT 225379 A 19790327; BR 8001826 A 19800326; ZA 801747 A 19800325